
Zápis z II. schůzky Zahraniční komise LF, 21.3.2007 
 
Přítomní členové Zahraniční komise:  proděkan J. Lata, S. Bartáková, K. Kaňková, M. 
Nováková, P. Piskač. 
Omluveni: Z. Kala, A. Šulcová, V. Woznicová. 

 
 
1. Proděkan Lata, proděkan Vokurka, doc.Kaňková a zástupci Spolku mediků se zúčastnili 

schůzky zahraničních studentů dne 1. března 2007, na které zahraniční studenti 
informovali o založení analogie Spolku mediků pro zahraniční studenty. Nastínili svoji 
představu o organizaci tohoto spolku a proběhla obsáhlá diskuse, z které vyplynula 
nutnost svolat ještě jednu schůzku, poté, co si zahraniční studenti do nově vznikající 
organizace zvolí svoje zástupce ze všech ročníků studia. Studenti jsou v kontaktu 
s doc.Kaňkovou a podle jejích informací avizovaná schůzka proběhne v nejbližší době. 

2. Proděkan Lata informoval o tom, že je reálná možnost získat peníze z fondu university na 
internacionalizaci naší fakulty (toto téma již bylo diskutováno na některých dřívějších 
jednáních Zahraniční komise). Původně bylo preferováno z těchto zdrojů financovat 
předevších pobyty tzv. „visiting proffessors“ na našich pracovištích. Členové ZK se shodli 
na tom, že bude nutno jednoznačně stanovit pravidla pro čerpání těchto zdrojů a v další 
diskusi rozsáhle probírali možnosti využití těchto peněz. Nakonec se ujednotili na tom, že 
kromě návštěv zahraničních expertů spojených s přednáškovou činností na pracovištích 
LF MU by bylo vhodné z těchto zdrojů pokrýt náklady na výjezdy našich odborníků do 
zahraničí (zaměřené především na výuku na renomovaných zahraničních pracovištích) a 
dále na vytvoření a tisk nových materiálů prezentujících Lékařskou fakultu a studium na 
ní. Dále byla dlouze probírána možnost vytvořit pro nově přicházející zahraniční studenty-
samoplátce „informační víkend“ na začátku prvního semestru jejich studia, v rámci 
kterého by byli seznámeni s jednotlivými pracovišti LF MU, s dopravou a kulturou 
v městě Brně, s historií Brna, mohly by být prezentovány studijní předměty 1. ročníku, 
atd. Program a přesná forma této akce, pokud bude realizována,  bude upřesněna později. 
Spolupodílet by se kromě členů ZK a pracovníků fakulty (např. studijního oddělení) měli i 
studenti ze Spolku mediků. 

 
Další schůzka ZK se bude konat ve středu 25. dubna 2007 v 13:30 hod na Fyziologickém 

ústavu LF. 
 
V Brně 26.3.2007                                                                       Zapsala: M. Nováková 


